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Zápisnica 

 
napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konaného dňa 23. 10. 2019 

 

Prítomní poslanci : 

 

Boris DREISIG, JUDr. Bronislava GARAJOVÁ, Pavol GAVALEC, Mgr. Pavel JÁNOŠÍK, 

Mário KURÁK, Ing. Miroslav MACOVE,  Zdenko RAČKO, Mgr. Lenka SOJKOVÁ, 

Bc. Ján SKÝPALA, Karol ŠVINGÁL, Bc. Martina TÓČIKOVÁ, Ing. Peter ŽILÁK, 

Ján KROMHOLC 

 

Primátorka: Mgr. Martina BRISUDOVÁ 

 

Hlavný kontrolór: Ing. Tomáš ŠKRABÁK 

 

Prednosta: Ing. Martin ŠIKULA 

 

Zapisovateľka: Bc. Andrea Wiednerová 
 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. RO č. 45-58  

5. Správa o výsledkoch kontroly vyúčtovania dotácie poskytnutej TJ Sklotatran Poltár za 

obdobie roka 2018 a 1. polroka 2019 

6. Odpis pohľadávok za prenájom nebytových priestorov  

7. Návrh na doplnenie nových členov ZPOZ-u  

8. Návrh na udelenie Ceny mesta Poltár  

9. Prenájom priestorov pre verejnoprospešnú činnosť 

10. Spolufinancovanie projektu  

11. Schválenie uznesení komisií  

12. Interpelácie poslancov 

13. Diskusia  

14. Záver  
 

1. Otvorenie 

Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájila a viedla primátorka mesta Mgr. Martina 

Brisudová, ktorá privítala všetkých prítomných. Na úvod predstavila činnosť materských škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta a postupne sa predstavili krátkymi vystúpeniami deti 

z oboch materských škôl. Ďalej konštatovala,  e na zasadnutí je prítomných 12 poslancov, a 

preto je uznášaniaschopné.  

2. Voľba overovateľov a návrhovej komisie 
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Primátorka mesta za overovateľov zápisnice poslaneckému zboru navrhla: 

 Bc. Jána Skýpalu a Mária Kuráka 

 

Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli poslanci Bc. Ján Skýpala a Mário Kurák?  

 

Hlasovanie:  

Za: 12               Proti: 0                            Zdr al sa: 0              Neprítomný: 1 

Mgr. Lenka Sojková 

  

Do návrhovej komisie boli primátorkou mesta navrhnutí: 

 

1. predseda Ján Kromholc 

2. Karol Švingál  

3. Bc. Martina Tóčiková 

 

Kto je za to, aby menovaní pracovali v návrhovej komisii? 

 

Hlasovanie:   

Za: 12                Proti: 0                             Zdr al sa: 0             Neprítomný: 1 

Mgr. Lenka Sojková 

3. Schválenie programu zasadnutia 

 

Program rokovania mestského zastupiteľstva obsahuje 14. bodov. Bod číslo 4 „Rozpočtové 

opatrenia číslo 45 a  58“ navrhla primátorka mesta doplniť o rozpočtové opatrenie (RO) číslo 

59. V uvedenom RO ide financovanie rekonštrukcie strechy Krištáľu, kam zateká. Suma, 

ktorá je potrebná na opravu strechy, bola vyčíslená na 30 000 €. 

 

Hlasovanie za pôvodný návrh programu rokovania mestského zastupiteľstva, bez 

rozpočtového opatrenia číslo 59. 

 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 8        Proti: 1     Zdr al sa: 4     Neprítomný:

        Mgr. Lenka Sojková   Mgr. Pavel Jánošík 

         Bc. Ján Skýpala 

         Mário Kurák  

         Karol Švingál 

  

Kto je za doplnenie programu rokovania MsZ o rozpočtové opatrenie č. 59? 

Hlasovanie: 

Za: 12         Proti: 0     Zdr al sa: 0         Neprítomný: 1 

                 JUDr. Garajová 

 

4. Rozpočtové opatrenia  

 

Primátorka: Prechádzame k bodu 4 - Rozpočtové opatrenia 45 - 59 

Rozpočtové opatrenia, s výnimkou posledného rozpočtového opatrenia, prerokovala na 

svojom zasadnutí ekonomická komisia a uvedené rozpočtové opatrenia odporučila mestskému 

zastupiteľstvu schváliť.  
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Mô eme začať Rozpočtovým opatrením č. 45. V uvedenom rozpočtovom opatrení ide 

o zmenu rozpočtu pre Základnú školu na Ulici slobody v Poltári so zámerom úspory 

finančných prostriedkov v príjmovej časti rozpočtu. Ide o preklasifikovanie finančných 

prostriedkov. 

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 45 

UZNESENIE č. 160/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, 

ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

V príjmovej časti rozpočtu: 

 

FK  09.2.1.1 – ZŠ Slobody                                                 EK                               Suma v €        

         

- školy a školské zariadenia                                              223 002                         - 37.200,00 € 

- za stravné                                                                        223 003                           37.200,00 € 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 12   Proti: -   Zdr ali sa: -      Neprítomný: 1 

 JUDr. Garajová 

 

Primátorka: Prechádzame k ďalšiemu rozpočtovému opatreniu. 

 

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 46 

 

Primátorka: V rámci tohto Rozpočtového opatrenia sa upravuje rozpočet Základnej školy na 

Ulici slobody na základe ich vlastnej  iadosti. V príjmovej časti rozpočtu ide o sumu 

171 500,00 € (rozpis je uvedený v uznesení ni šie) v rámci Rozpočtového opatrenia. 

 

UZNESENIE č. 161/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, b) povolené prekročenie a viazanie príjmov a c) povolené prekročenie 

a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov 

  



5 
 

V príjmovej časti rozpočtu: 

 

FK 09.2.1.1 – ZŠ Slobody  

 

Ekon. Klasifikácia                                                                              Suma v € 

223 001 – predaj výrobkov, tovarov a slu ieb                                          9.500,00 

223 003 – za stravné                                                                               32.800,00 

292 012 – dobropisy                                                                                    200,00 

312 001 – dotácia zo ŠR – prenesený výkon štátnej správy                 129.000,00 

SPOLU príjmová časť rozpočtu                                                        171.500,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 

FK  09.2.1.1 – ZŠ Slobody                                                                Suma v € 

610 – Mzdy, platy, slu obné príjmy                                                    74.657,00 

620 – Poistné a príspevok do poisťovní                                               26.093,00 

633 –Materiál                                                                                       28.250,00 

SPOLU výdavková časť rozpočtu                                                  129.000,00 

 

FK 09.6.0.2 –Školská jedáleň Slobody                                            Suma v € 

632 – Energie, voda a komunikácie                                                     2.600,00 

635 – Rutinná a štandardná údr ba                                                     5.600,00 

713 – Nákup strojov, prístrojov a zariadení                                         1.200,00 

SPOLU výdavková časť rozpočtu                                                    9.400,00 

 

 

FK 09.6.0.3 –Školská jedáleň Slobody                                            Suma v € 

632 – Energie, voda a komunikácie                                                     3.900,00 

633 – Materiál                                                                                    13.000,00 

635 – Rutinná a štandardná údr ba                                                     8.400,00 

713 – Nákup strojov, prístrojov a zariadení                                         1.800,00 

SPOLU výdavková časť rozpočtu                                                  27.100,00 

 

FK 09.1.2.1 –ZŠ Slobody                                                                 Suma v € 

632 – Energie, voda a komunikácie                                                     1.000,00 

633 – Materiál                                                                                        540,00 

SPOLU výdavková časť rozpočtu                                                    1.540,00 

 

FK 09.2.1.1 –ZŠ Slobody                                                                 Suma v € 

632 – Energie, voda a komunikácie                                                     1.200,00 

633 – Materiál                                                                                        760,00 

SPOLU výdavková časť rozpočtu                                                    1.960,00 

 

FK 09.8.0.2 –Centrum voľného času                                               Suma v € 

637 –Slu by                                                                                         2.500,00 

SPOLU výdavková časť rozpočtu                                                    2.500,00 

 

Keď e sa do diskusie nikto neprihlásil, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 
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Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 12   Proti: -   Zdr ali sa: -     Neprítomný: 1 

 JUDr. Garajová 

Primátorka: Prechádzame k ďalšiemu rozpočtovému opatreniu. 

 

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 47 

 

Primátorka: Ide o úpravu rozpočtu v príjmovej aj výdavkovej časti. Konkrétne sa jedná 

o sumu 110 000 €, ktoré mesto Poltár získalo z Úradu vlády Slovenskej republiky. Finančné 

prostriedky sú účelovo viazané na rekonštrukciu materských škôl v objeme 25 000,00 € pre 

škôlky a 60 000,00 € je určené spolu na vybudovanie mestskej kompostárne, vybudovanie 

kanalizácie a na rekonštrukciu prístupovej cesty na Ulici továrenskej k priemyselnému parku. 

 

UZNESENIE č. 162/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

 

Ekon. Klasifikácia 320 –Tuzemské kapitálové granty a transfery       Suma v € 

- dotácia na rekonštrukciu MŠ na ul. Kanadskej                                                25.000,00 

- dotácia na rekonštrukciu MŠ na ul. Sklárskej                                                  25.000,00 

- dotácia na vybudovanie kompostárne                                                              15.000,00 

- dotácia na vybudovanie kanalizácie na Továrenskej ulici                               15.000,00 

- dotácia na rekonštrukciu miestnej komunikácie                         

 (prístupová na Továrenskú ulicu)                                                                      30.000,00 

 

SPOLU príjmová časť rozpočtu                                                                    110.000,00    

                      

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 

FK 01.1.1. Výkonné a zákonodarné orgány - samosprávy             

                

Ekon. Klasifikácia 700 – Kapitálové výdavky                                                 Suma v €                                  

- vybudovanie kompostárne                                                                       15.000,00 

- vybudovanie kanalizácie na Továrenskej ulici                                        15.000,00 

- rekonštrukcia miestnej komunikácie    

(prístupová cesta na Továrenskú ulicu)                                                         30.000,00 

SPOLU výdavková časť rozpočtu                                                                    60.000,00 
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Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 

FK 09.1.1.  – Predprimárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou 

 

Ekon. Klasifikácia 700 – Kapitálové výdavky                                                 Suma v €                                  

- rekonštrukcia materskej školy na ul. Sklárskej                                       25.000,00 

- rekonštrukcia materskej školy na ul. Kanadskej                                     25.000,00 

 

SPOLU výdavková časť rozpočtu                                                                   50.000,00 

 

Keď e sa do diskusie nikto neprihlásil, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 12   Proti: -   Zdr ali sa: -      Neprítomný: 1 

 JUDr. Garajová 

 

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 48 

 

Primátorka: Ide o dotáciu v sume 3000 € pre dobrovoľnú po iarnu ochranu, ktorá sa 

premietne vo výdavkovej časti rozpočtu do tovarov a slu ieb. Uvedené rozpočtové opatrenie 

berie mestské zastupiteľstvo na vedomie. 

 

UZNESENIE č. 163/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

 

Ekon. Klasifikácia 312 – Transfery v rámci verejnej správy      Suma v € 

- dotácia Dobrovoľná po iarna ochrana SR         3.000,00                    

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 

FK  03.2.0    DHZO                                                                               Suma v € 

- 630 – Tovary a slu by                       3.000,00 

 

Keď e sa do diskusie nikto neprihlásil, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 
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Za: 12   Proti: -   Zdr ali sa: -     Neprítomný: 1 

 JUDr. Garajová 

 

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 49 

 

Primátorka: V tomto rozpočtovom opatrení ide o úpravu rozpočtu spoločného obecného 

úradu, kde navrhujeme presunúť sumu 100,00 € zo všeobecného materiálu na prepravné, kde 

tieto finančné prostriedky chýbajú. 

 

UZNESENIE č. 164/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 

FK  04.4.3  Spoločný obecný úrad          EK                                           Suma v € 

- všeobecný materiál                                  633                                            -100,00 

- prepravné                                                 634                                             100,00  

 

Keď e sa do diskusie nikto neprihlásil, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 12   Proti: -   Zdr ali sa: -     Neprítomný: 1 

 JUDr. Garajová 

 

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 50 

 

Primátorka: V rámci tohto rozpočtového opatrenia je potrebné navýšiť príjmovú aj výdavkovú 

časť rozpočtu o sumu 956, 12 €, preto e sme o uvedenú sumu dostali viac finančných 

prostriedkov na voľby zo štátneho rozpočtu ako bolo pôvodne plánované. 

 

UZNESENIE č. 165/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 
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V príjmovej časti rozpočtu: 

 

Ekon. Klasifikácia 312 – Transfery v rámci verejnej správy           Suma v € 

- dotácie na voľby                                                                                         956,12 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 

FK  01.6.0 Všeobecné verejné služby – voľby                                         Suma v € 

- 600 – be né výdavky                                                                                   956,12 

 

Keď e sa do diskusie nikto neprihlásil, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 12   Proti: -   Zdr ali sa: -     Neprítomný: 1 

 JUDr. Garajová 

 

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 51 

 

Primátorka: Ide o preklasifikovanie be ných výdavkov na kapitálové výdavky z dôvodu 

rekonštrukcie elektrických rozvodov, ktoré realizoval mestský podnik slu ieb v Základnej 

škole na Ulici slobody a výmeny basketbalových košov v Základnej škole na Ulici školskej. 

Ide o sumu 35 192,20 €. 

 

UZNESENIE č. 166/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 

FK  01.1.1   Samospráva – správa školských budov               EK                  Suma v € 

- be ný výdavok                                                                           630               - 35.192,20 

- kapitálový výdavok                                                                    700                 35.192,20 

 

Keď e sa do diskusie nikto neprihlásil, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 12   Proti: -   Zdr ali sa: -     Neprítomný: 1 

 JUDr. Garajová 

 

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 52 
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Primátorka: Ide o výdavkovú časť rozpočtu, o sumu 430 €, ktoré sú potrebné na 

dofinancovanie členských príspevkov od mesta Poltár. 

 

UZNESENIE č. 167/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 

FK  01.1.1 Samospráva                           EK                                           Suma v € 

- slu by                                                      637                                            - 430,00 

- členské príspevky                                    642                           430,00 

 

Keď e sa do diskusie nikto neprihlásil, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 12   Proti: -   Zdr ali sa: -     Neprítomný: 1 

        JUDr. Garajová 

 

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 53 

 

Primátorka: Ide o úpravy v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu ZUŠ v Poltári a to o sumu 

4 000 € podľa rozpisu v rozpočtovom opatrení. 

 

UZNESENIE č. 168/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, b) povolené prekročenie a viazanie príjmov a c) povolené prekročenie 

a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov 

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

 

FK 09.5.0. – Základná umelecká škola   

 

Ekon. Klasifikácia          Suma v € 

223 002 – ZUŠ – vlastné príjmy                4.000,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 
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FK  09.5.0. – Základná umelecká škola      Suma v € 

620 – Poistné a príspevok do poisťovní      290,00                                    

631 – Cestovné náhrady        330,00 

633 – Materiál                  2.480,00 

634 – Dopravné          450,00 

637 – Slu by           350,00 

642 – PN – nemocenské zamestnancov      100,00 

SPOLU výdavková časť rozpočtu               4.000,00 

 

Keď e sa do diskusie nikto neprihlásil, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 
 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 12   Proti: -   Zdr ali sa: -     Neprítomný: 1 

 JUDr. Garajová 

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 54 

 

Primátorka: V rozpočtovom opatrení ide o preklasifikovanie be ných výdavkov na kapitálové 

výdavky, konkrétne ZUŠ v Poltári plánuje nákup malého koncertného krídla pre  iakov 

základnej umeleckej školy v sume 4 990 € a na be né výdavky, teda na odvody je tam určená 

suma 310 €. 

 

UZNESENIE č. 169/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 

FK  09.5.0. – Základná umelecká škola                                   EK                   Suma v € 

- 610 – mzdy                                                                                610          - 5.300,00 

- 620 – odvody                                             620     310,00 

- kapitálový výdavok                                                                 700  4.990,00 

 

Keď e sa do diskusie nikto neprihlásil, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 11   Proti: 0  Zdr ali sa: 1   Neprítomný: 1 

                           Ing. Miroslav Macove  JUDr. Garajová 

   

 

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 55 
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Primátorka: Ide o upravenie v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu Základnej školy na Ulici 

školskej v Poltári. V príjmovej časti rozpočtu ide o sumu 18 798,00 €, ktoré sa vo výdavkovej 

časti rozpočtu premietnu na navýšenie mzdových prostriedkov.  

 

UZNESENIE č. 170/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon   

č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

 

FK  09.1.2.1 – ZŠ Školská                                               EK                               Suma v €                

- dotácia ZŠ Školská                                                       312 012                        17.128,00  

- vlastné príjmy                                                                223 002                         1.670,00  

SPOLU                                                                                                                18.798,00 

 

Vo výdavkovej  časti rozpočtu: 

 

FK  09.1.2.1 – ZŠ Školská                                               EK                               Suma v €               

- mzdy                                                                      610                            17.128,00 

- mzdy                                                                      610                              1.670,00 

SPOLU                                                                                                                18.798,00 

 

Keď e sa do diskusie nikto neprihlásil, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 11   Proti: 1  Zdr ali sa: 0   Neprítomný: 1 

                                   Boris Dreisig                                                             JUDr. Garajová 

    

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 56 

 

Primátorka: V uvedenom rozpočtovom opatrení ide o úpravu výdavkovej časti rozpočtu 

Základnej školy na Ulici školskej v Poltári, celkovo o sumu 24 264 € podľa prilo eného 

rozpisu. 

 

UZNESENIE č. 171/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 
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Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 

FK  09.1.2.1, 09.2.1.1- ZŠ Školská          EK                                           Suma v € 

- cestovné                                                   631                                            - 250,00 

- energie, voda a komunikácie                   637                                        -10.320,00 

- materiál                                                    633                                        -12.175,00 

- rutinná a štandardná údr ba                     635                                          -1.519,00 

SPOLU                                                                                                     24.264,00 

 

FK  09.1.2.1, 09.2.1.1- ZŠ Školská          EK                                           Suma v € 

-mzdy                                                         610                                            9.799,00 

-odvody                                                      620                                          11.520,00 

-slu by                                                        637                                              303,00 

-nájomné                                                    636                                            2.465,00 

-transfer – nemocenské dávky                   642                                               177,00 

 

SPOLU                                                                                                      24.264,00 

 

Keď e sa do diskusie nikto neprihlásil, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 11   Proti: 1  Zdr ali sa: 0   Neprítomný: 1                              

                         Boris Dreisig                                                             JUDr. Garajová 

 

Primátorka: Prechádzame k ďalšiemu rozpočtovému opatreniu. 

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 57 

Primátorka: Uvedenou zmenou rozpočtu sa v tomto prípade mení rozpis finančných 

prostriedkov na základe rozpisu normatívnych finančných prostriedkov za rok 2019 

v Základnej škole Ulica školská a to v rámci originálnych kompetencií. Vo výdavkovej časti 

rozpočtu ide o sumu 7 826 €. 

UZNESENIE č. 172/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 

FK  09.5.0. – Školský klub detí ZŠ Školská 

                                                                    EK                                           Suma v € 

- cestovné                                                   631                                             - 100,00 

- energie, voda a komunikácie                   637                                          - 1.381,00 
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- materiál                                                    633                                          - 6.345,00 

SPOLU                                                                                                        7.826,00 

 

FK  09.5.0. – ŠKD ZŠ Školská                EK                                           Suma v € 

-mzdy                                                        610                                            6.232,00 

-odvody                                                     620                                            1.594,00 

SPOLU                                                                                                       7.826,00 

 

Keď e sa do diskusie nikto neprihlásil, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 11   Proti: 1  Zdr ali sa: 0   Neprítomný: 1                              

                        Boris Dreisig                                                             JUDr. Garajová 

 

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 58 

 

Primátorka: Rozpočtové opatrenie 58 sa týka Základnej školy na Ulici školská. Ide 

o prerozdelenie transferu v sume 9112, 60 €.  

 

UZNESENIE č. 173/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, písmena b) povolené prekročenie a viazanie príjmov a c) povolené prekročenie 

a viazanie výdavkov ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov 

 

 V príjmovej časti rozpočtu: 

 

FK  09.2.1.1.  – Poskytnuté transfery ZŠ Školská 

 

                                                                    EK                                           Suma v € 

- Transfery                                        312                                           9.112,60 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 

FK  09.2.1. 1.– ZŠ Školská 

                                                                    EK                                           Suma v € 

- Výdavky transfery                         600                                           9.112,60 

  

Keď e sa do diskusie nikto neprihlásil, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 
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Za: 11   Proti: 1  Zdr ali sa: 0   Neprítomný: 1                              

                         Boris Dreisig                                                             JUDr. Garajová 

 

Rozpočtové opatrenie číslo 59 

Primátorka: Týka sa budovy reštaurácie Krištáľ. Na základe predlo enej cenovej ponuky na 

rekonštrukciu a odstránenie havarijného stavu budovy bol predlo ený návrh na zmenu 

kapitálového rozpočtu. Uvedenou zmenou sa mení rozpočet kapitálových výdavkov v rámci 

schváleného rozpočtu a to:  

- zni ujú sa schválené výdavky na vybudovanie kompostárne vo výške 5.000 € 

- zni ujú sa schválené výdavky na rekonštrukciu a modernizáciu mosta Zelené vo výške 

17.000 € 

- výdavky na projektovú dokumentáciu vo výške 8.000 € a zapájajú sa do kapitálového 

rozpočtu vo výške 30.000 €, a to konkrétne na rekonštrukciu strechy budovy Krištáľu, do 

ktorej zateká. Na základe predlo enej cenovej ponuky na zateplenie a opravu havarijného 

stavu budovy Krištáľ predkladám návrh na zmenu kapitálového rozpočtu. 

UZNESENIE č. 175/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

     

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 59 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

      FK                                                              EK                                           Suma v €  

05.6.0 – ochrana  ivotného prostredia             717                                         - 5.000,00 

06.2.0 – rozvoj obcí                                         717  - 17.000,00   

06.6.0 – bývanie a občianska vybavenosť   716 - 8.000,00 

01.1.1 – samospráva – Krištáľ               717 30.000,00                                       
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Diskusia poslancov: 

Zdenko Račko: 

- hovorili sme o 15.000 € na vybudovanie kompostárne od vlády a teraz budeme vzápätí 

schvaľovať 5.000 € z tejto sumy. Druhá vec, chýba mi cenová ponuka, ktorá bola 

vypracovaná, aby sme vedeli, čo všetko sa tam ide riešiť. 

Primátorka: 

- súčasťou rozpočtu je pôvodne schválená suma na vybudovanie kompostárne z finančných 

prostriedkov mesta. Získané financie z úradu vlády sú účelovo viazané na vybudovanie 

malej mestskej kompostárne. Preto mestské zdroje na vybudovanie kompostárne 

navrhujeme pou iť na rekonštrukciu strechy Krištáľu a z účelovo viazaných finančných 

prostriedkov vybudujeme malú mestskú kompostáreň.  Súčasne dávam pánovi poslancovi 

Račkovi k dispozícií predbe nú cenovú ponuku na opravu strechy predmetnej budovy.  

Budovu Krištáľu pravidelne prenajímame občanom mesta. Je o to záujem a je nepríjemné, 

keď zateká priamo do priestorov. Pred predlo ením rozpočtového opatrenia sa boli 

pozrieť na aktuálny stav strechy Krištáľu zamestnanci stavebného oddelenia. Technické 

informácie k obnove strechy odprezentuje pán prednosta. 

Prednosta: 

- Prvá obhliadka sa uskutočnila v júni. Našli sme jedno miesto, kde sa rozlepil spoj. To sa 

dalo opraviť. Po sezóne sme znova vyšli na strechu a spojov bolo rozlepených viac. 

Materiál prepúšťa vodu, keď sa na to stupilo, voda vychádzala cez materiál na povrch. 

Strechár, ktorý tam bol, chytil materiál a roztrhol ho v rukách ako papier. Skonštatoval, 

 e toto by sa s asfaltovým pásom nedalo spraviť. Strecha bola technicky urobená dobre, 

ale pou itý materiál je zdegenerovaný a pravdepodobne nebol vysokej kvality. Navrhol 

výmenu strechy, s tým,  e ak sa strecha odkryje, realizovať aj zateplenie. Rovnaký 

materiál je pou itý aj na streche základnej školy, s týmto istým problémom, len je väčší 

rozsah, a tým pádom aj náročnejší na finančné prostriedky. Predlo ená cenová ponuka je 

vypracovaná so zateplením, aj bez zateplenia. 

Ing. Žilák 

- Bude sa to prevádzať ešte tento rok? Ak napadne meter snehu, tak to zatečie 

kompletne do jari. 

Prednosta: 

- Po iadavka zo strany mesta je urobiť to čo najskôr. 

Primátorka: 

- Rovné strechy, ktoré na niektorých mestských budovách máme, zatekajú. Pravidelne 

zateká do strechy polikliniky, teraz máme rovnaký problém v škole. Škola v rámci 

rozdeľovania kapitálových výdavkov adresovala po iadavku na rekonštrukciu strechy 
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spolu so Základnou školou na Ulici školskej. Na novembrovom zasadnutí mestského 

zastupiteľstva bude potrebné, po zasadnutí príslušných komisií – školskej, 

ekonomickej a komisie výstavby, riešiť aj toto. Nemáme potrebný objem finančných 

prostriedkov na kapitálové výdavky, ktoré  iadajú obe základné školy. Bude si treba 

určiť priority.  

Boris Driesig: 

- Keď sa bude riešiť výberové konanie na firmu, dúfam,  e tam bude zahrnuté viac 

firiem, aby tam boli aj firmy z blízkeho okolia a aby nenastal problém, keď bude 

problém a nebudeme vedieť sem tú firmu dotiahnuť. Nech neposúvame peniaze do 

oblastí, kde roboty majú dosť a tu je roboty málo. Jednak, aby sme pomohli aj ľuďom 

stadiaľto. 

Kto je za uvedený návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 12   Proti: 0  Zdr ali sa: 1   Neprítomný: 0                            

      Zdenko Račko                                                                                      

 

5. Správa o výsledkoch kontroly vyúčtovania dotácie poskytnutej TJ Sklotatran Poltár 

za obdobie roka 2018 a 1. polroka 2019 

 

UZNESENIE č. 176/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

Správa o vyúčtovaní dotácie TJ Sklotatran Poltár za obdobie roka 2018 a prvý polrok roku 

2019. 

Primátorka: 

- Na základe uznesenia Mestského zastupiteľstva v Poltári číslo 92/2019 z 27. 06. 2019 

bola zo strany hlavného kontrolóra vykonaná kontrola vyúčtovania dotácie 

poskytnutej TJ Sklotatran Poltár za obdobie predchádzajúceho roka a prvý polrok roka 

2019. Správa o kontrole tvorila súčasť materiálu na mestské zastupiteľstvo a bola 

zaslaná poslancom ako súčasť podkladov. K uvedenému materiálu prijala mestská 

rada na svojom zasadnutí uznesenie, ktoré predkladá na schválenie aj mestskému 

zastupiteľstvu. V rámci správy sa jedná o neefektívne vyu itie dotácie mesta 

futbalovým klubom. Prosím hlavného kontrolóra o detailnejšie vyjadrenie 

k predkladanej správe. 

Hlavný kontrolór: 

- Predmetná kontrola bola vykonaná na úrovni poskytovateľa na základe dokladov, 

ktoré prijímateľ predlo il v rámci vyúčtovania poskytovateľovi, preto e pred začatím 

kontroly došlo k zmene vo vedení TJ Sklotatran Poltár, čo by mohlo kontrolu 

u prijímateľa značne komplikovať. Kontrola je rozdelená na dve časti, osobitne na rok 

2018 a osobitne prvý polrok roka 2019. V rámci roka 2018 sú uvedené základné 

informácie pre prehľad k  iadosti o poskytnutie dotácie, schválenie dotácie k zmluve 
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o poskytnutie dotácie. V rámci zmluvy bol nesprávne uvedený názov občianskeho 

zdru enia, zmluva nebola podpísaná štatutárom občianskeho zdru enia a účel, na 

ktorý bola poskytnutá dotácia. (ako v r. 2017). Bola určená na čerpanie výdavkov 

určených v zásadách na čerpanie poskytnutej dotácie pre telovýchovu a šport. Tieto 

zásady tvorili prílohu VZN z roku 2008, ktoré bolo zrušené VZN z roku 2010 u  nie 

sú platné, a tým pádom v rámci zmluvy nie sú uvedené  iadne ďalšie podmienky pre 

tento účel. Informácia o schválení navýšenia rozpočtu podľa dodatku číslo 1 

ustanovuje, akým spôsobom poskytoval dotácie poskytovateľ príjemcovi. 

- Posledná časť sa týka vyúčtovania dotácie, načo bola zameraná predmetná kontrola. 

Bolo zistené,  e prijímateľ dotáciu nevyúčtoval v zmysle uzatvorenej zmluvy, 

nakoľko mal vyúčtovať štvrťročne do 10 dní po uplynutí štvrťroka. Tieto termíny 

dodr iavané neboli. Na základe informácií z predlo enej dokumentácie vyjadrenia 

zodpovednej osoby mesta bolo zistené,  e vyúčtovanie predlo ené za prvý štvrťrok 

nebolo, nakoľko bolo predlo ené spoločne za prvý a druhý štvrťrok, teda ako 

vyúčtovanie za prvý polrok. Potom bolo za tretí štvrťrok a v rámci vyúčtovania za 

štvrtý štvrťrok boli opäť znovu všetky doklady, čo znamená,  e pracovníčka musela 

doklady nanovo triediť.  Bolo preukázané nedodr anie termínov za prvý a štvrtý 

štvrťrok. Štvrtý štvrťrok bolo vyúčtovanie odovzdané 14.1., čo malo byť 31.12.ďalšie 

štvrťroky nie sú preukázateľné, nakoľko neboli podané cez podateľňu, čo sa stávalo aj 

pri predchádzajúcich kontrolách v roku 2017. Výkazy neobsahovali písomné vecné 

vyhodnotenia pou itia dotácie v zmysle zmluvy. Bol predlo ený peňa ný denník 

a pokladničné doklady spolu s úhradami s tým,  e pri týchto výdavkoch v mnohých 

prípadoch nebolo mo né identifikovať, na aký účel bol výdavok vynalo ený. 

Predlo enie vyúčtovania aj dokumentácia v rámci mesta  boli realizované tak,  e 

nebola rozdelená na základe jednotlivých štvrťrokov, ale podľa jednotlivých oblastí, 

ktoré sú uvedené v tabuľke, rozdelené do 24 bodov. Prvotným overením prilo enej 

dokumentácie bolo zistené,  e prijímateľ nevyúčtoval celú poskytnutú dokumentáciu 

v plnej výške, bolo tam problémových 150,10 €, keď prijímateľ dvakrát predlo il ten 

istý výdavok a v dvoch prípadoch cestovného a stravného bola vyúčtovaná vyššia 

suma ako boli reálne predlo ené doklady. Finančné prostriedky, ktoré boli  iadané, 

boli v 15 prípadoch z 24 pou ité na iný účel ako sa  iadalo. 

- Cestovné výdavky boli preplatené, resp. vyu ité vo výške 9148,14 €. Išlo o cestovné 

výdavky 3 hráčov a trénera, ktorí dochádzali na tréningy a futbalové zápasy vlastnými 

motorovými vozidlami z miesta trvalého pobytu. Povinná osoba to mala stanovené vo 

vnútornej smernici, vyplácali sa im výdavky do výšky základnej náhrady, čo nie je 

v súlade zo zákonom o cestovných náhradách. Predmetné cestovné príkazy 

neobsahovali povinné nále itosti, a to miesta nástupu pracovnej cesty, miesto výkonu 

práce, čas trvania, spôsob dopravy, miesto skončenia pracovnej cesty, schválenia 

a predlo enia vyúčtovania neboli podpísané. Nešpecifikovaný účel jednotlivých ciest, 

neboli predlo ené výdavkové pokladničné doklady preukazujúce,  e výdavky boli 

skutočne preplatené, neboli predlo ené písomné dohody na pou ívanie súkromného 

motorového vozidla, čo je podmienka. V rámci predl enej dokumentácie nebola 

predlo ená ani  iadna evidencia hráčov na tréningoch, či e nebolo mo né zistiť, či 

hráči v tých dátumoch reálne na tréningoch boli. Čo sa týka futbalových zápasov tam 
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sa to dalo prácne overiť na základe informácií z Futbalnetu, a tam neboli zistené 

pochybenia. Čo sa týka cestovných úhrad, tak tu boli za celý rok vyúčtované v rámci 

štvrtého štvrťroku. Takisto boli zaúčtované v peňa nom denníku, či e vôbec 

nevystupovali v rámci prvých troch štvrťrokov, boli predlo ené a  na konci roka 

a z uvedených dôvodov pova ujeme cestovné príkazy za nedostatočne preukazujúce 

jednotlivé cestovné náhrady. To isté sa týka aj stravného poskytovaného hráčom 

futbalového klubu s výnimkou mladšieho dorastu, pričom  sa nepodarilo zistiť, prečo 

sa mladšiemu dorastu stravné neposkytovalo. Cestovné príkazy neobsahovali povinné 

nále itosti v zmysle zákona. Neboli preukázané skutočnosti,  e bolo stravné vyplácané 

hráčom a takisto bolo smernicou stanovené,  e budú vyplácané len športovcom 

v zmysle prilo ených informácií. Boli tam prilo ené informácie z Futbalnetu. Na ich 

základe sa mô eme domnievať,  e neboli realizačnému tímu poskytnuté v súlade so 

smernicou. V rámci predlo eného vyúčtovania boli predlo ené aj tri pokladničné 

bloky za poskytnutie stravy na zápasoch vonka, pričom šlo o duplicitné doklady. 

Suma 262 €. Ďalšie bloky v rámci vyúčtovania predlo ené neboli. Situácia je rovnaká 

ako pri cestovných výdavkoch, s tým,  e suma je cca 13 tisíc €. Tieto výdavky nemali 

byť preplatené a mali byť vylúčené z vyúčtovania. 

- V prípade faktúry za prenájom zvukovej techniky na futbalové účely v sume 2 250 €, 

nešlo o zvukovú techniku, ale o refundáciu cestovných výdavkov a prácu trénera 

dorastu, čo nemalo byť preplácané z dotácie mesta. Poplatky v roku 2018 za 

disciplinárne konanie vo výške 360 € tie  nemali byť hradené z dotácie. Toto by malo 

byť upravené vo VZN.  

- Prenájom ozvučovacej techniky, kde šlo o úhradu záväzkov z predchádzajúcich 

rozpočtových rokov, by tie  nemalo byť hradené z dotácie.  

- 28. 8. som navštívil štadión, kvôli obstarávaniu drobného hmotného majetku – dvere 

skrinky. Majetok sa na štadióne nachádzal. Kontrola princípu hospodárnosti 

preukázala,  e dvere v cene 91 € bolo mo né na internete  zabezpečiť za 40 – 50 €. 

- V rámci výdavkov bolo zistené,  e neboli predkladané doklady, nebola k dispozícii 

pokladničná kniha a ani výdavkové pokladničné doklady. Zistené bolo nedodr anie 

povinností pri vykonaní administratívnej finančnej kontroly.  

- 1. štvrťrok – nedodr anie termínu, nepredlo ené písomné vecné vyhodnotenie ani 

tabuľka načo boli pou ité. 

- cestovné výdavky – týka sa to piatich hráčov, pričom traja dochádzali z Banskej 

Bystrice. V 11 prípadoch v tom istom dátume z Banskej Bystrice do Poltára išli na 

dvoch autách, v 9 prípadoch a  na troch autách, čo je nehospodárne vynakladanie 

finančných prostriedkov. Daň z motorových vozidiel – poskytovateľovi bolo určené 

predlo iť daňové priznanie za 3 motorové vozidlá. Úhrada bez zdôvodnenia. 

Nezrovnalosti v roku 2018, boli vyu ívané minimálne 4 vozidlá, čo bolo predkladané. 

Nebola vyúčtovaná dotácia za 4 111 €. V 7 prípadoch a za prvý polrok a z hľadiska 

ako to malo byť správne realizované – Sklotatran Poltár je jediný prijímateľ, ktorý to 

mal realizované takto. Ostatní majú vyúčtovania ročné. Nie je v interných predpisoch 

stanovené: 

- čo v prípade,  e dotáciu nevyčerpajú, 
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- nie je špecifikované ako postupovať, keď prijímateľ nepredlo í výdavky. Je to prípad, 

ktorý teraz nastal, je ho potrebné ho doriešiť a jednotne stanoviť postup. 

- Areál futbalového štadióna vyu íva TJ Sklotatran Poltár, nebola uzavretá zmluva 

s mestom na prenájom štadióna, ani iné organizácie v meste nemajú uzatvorené takéto 

zmluvy. Toto treba riešiť. Súčasný postup je nesprávny a zvykne to riešiť aj NKÚ. Je 

potrebné postupovať v zmysle zákona 116/1900 Z. z. o majetku obcí.  

Odporúčam uvedené body do budúcnosti riešiť. 

Diskusia poslancov: 

Ing. Žilák: 

- Na štadión asi nikdy nikto nemal urobenú zmluvu. Jedno celé obdobie 2006 – 2009 

som dával vyúčtovanie ja. Futbal hráme na tomto ihrisku, ktoré je mestský majetok,  

roky bez zmluvy, ale keď je to problém, treba tú zmluvu spraviť do budúcna na 

pou ívanie štadióna. 

- Pokuty a disciplinárne konania: Toto pri futbale vzniká, vznikne pokuta vedomou 

činnosťou ako je nenastúpenie na zápas, zídenie z ihriska. Pokuty vznikajú aj za 

červené a  lté karty. Nemajú sa hradiť z dotácie. Neviem si predstaviť, hráč dostane 

5tu  ltú kartu, bojuje za vlastný klub, prejedná sa, zväz vyúčtuje pokutu. Komu sa to 

dá zaplatiť? Hráčovi zo svojho? Treba rozdeľovať čo je disciplinárne konanie a čo nie. 

Je to komplikované. Tých prehreškov je veľa, za čo si zväz účtuje, neúčasť 

usporiadateľov na zápase... aj tento rok be ia pokuty. Venujem sa futbalu, čítam 

správy, pokuty vkuse naskakujú. Z akých zdrojov by sa mali hradiť, kto ich bude 

platiť? Futbal je dobrovoľná činnosť, nikoho do toho nemô eme nútiť. Ak správne 

chápem, ka dý doklad, ktorý nebol v súlade so zákonom (napríklad 3 hráči išli na 3 

autách), bol vyradený z vyúčtovania. 

Hlavný kontrolór: 

- Za rok 2018 nie 

Ing. Žilák: 

- Donútiť ich ísť jedným autom je komplikované. Tie  sme mali polovicu mu stva 

z inokade, vypisovali sa „cesťáky“, nezisťoval som nikdy ako šli, ka dý mal svoj 

osobný čas a chodil inými smermi. Ja som s myslel,  e  iadne doklady nie sú, vyradili 

sme veľa dokladov, ale tie doklady sú a v tom je rozdiel, spomínali ste 158 € tam je 

nesúlad.  

- Odovzdanie: Boli problémy aj keď odovzdával Skýpala, aj ja som musel odovzdávať 

na tri razy. Futbal nie je jednoduché v dy „ukočírovať“, ale je to veľká suma. Doklady 

pokiaľ nie sú relevantné, nie sú priechodné na schválenie. Pôvodne som si myslel,  e 

nie sú  iadne doklady. Futbal nie je ľahké robiť, viem ako má byť správne vypísaný 

cesťák. Veľa vecí sa zmenilo legislatívne. Je tu aj otázka, kto je tá spoločnosť TJ 

Sklotatran Poltár, lebo je tu nárok na vymáhanie, tak od koho? Od štatutára? 
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Hlavný kontrolór: 

- To nie je otázka na mňa. 

Ing. Žilák 

- máme tu uznesenie na vymáhanie, ak máme za niečo hlasovať, tak chcem vedieť od 

koho chceme vymáhať 13 tisíc eur. Kto boli členovia občianskeho zdru enia. Je to 

občianske zdru enie? Ako na to? 

- Ak ja mám stráviť na ihrisku 300 dní z 365 v roku a neprešli podklady, tak ja mám 

riskovať,  e sa niečo také stane? Keď človek príde na futbal robiť niečo vo svojom 

osobnom čase, neraz do toho dáva aj vlastné financie a vlastný osobný čas, tak je to 

trochu problém. Neboli nikdy pevne stanovené veci medzi mestom a od roku 2000 

som bol pri poltárskom futbale. Takýto problém nikdy nebol, síce neboli ani také 

veľké finančné objemy. Nebolo toľko súťa í. Neviem si to dobre predstaviť. 

Mgr. Pavel Jánošík: 

- Neviem ako to inde be í. Kluby majú menšie aj väčšie dotácie. Šport v dy niečo stojí, 

bez peňazí to nepôjde. Športu sa vo všeobecnosti venuje čoraz menej detí. Chcem sa 

zamerať na výdavky za „cesťáky“. Evidencia sa v dy robí, je to základná vec. Ak 

futbalista nepríde do mesiaca ani raz a vyká e si „cesťák“,  e chodil trénovať, je to 

neoprávnený výdavok. Tréner mal zobrať jednu A4 a značiť si, kto príde, aby sa  

peniaze zaplatili tomu, kto chodil na tréningy, „majstrárky“, zápasy. Evidencia mala 

byť v dy, na základe nej sa malo vyplácať. Keď sa to nezačne hneď robiť, v polovici 

sezóny je ťa ko, preto e to nevydokladujeme, nebudeme si predsa vedieť spomenúť 

kto chodil a kto nie. Dochádzal najdrahší hráč z Prievidze a nič nebolo podpísané, 

„cesťák“ by mal byť podpísať denne. Správu z kontroly sme čítali a treba v tom 

spraviť poriadok. V roku 2018 kúpená svetelná tabuľa, v roku 2019 bola znovu 

 iadaná. Tak bola kúpená, či nebola v sume 4500 €, ak sa nekupovala, tak tam nemala 

byť. Materiál sa aj vyraďuje, toto by tam nemalo byť. Keby tam bol účtovník, ktorý by 

denne robil vyúčtovanie, ale po 10 – 12 mesiacoch to nie je ľahké. 

Dotácie: Robia sa chyby. Načierno sa postaví hráč dorastenec, to u dospelých nehrozí. 

Pokuty: Keď postavil načierno hráča, tak si to zaplať. Mesačne sa to musí uhrádzať 

v zbernej faktúre na zväz a potom sa mu dá menšia odmena. Ak robí tréner bez nároku 

na odmenu, potom je to horšie. Tretia liga bola veľmi náročná na financie aj hráčov. 

15 hráčov z klubu odišlo. Treba zohnať perspektívnych mladých ľudí, ktorí hrajú 

futbal, rozumejú tomu, aby deťom mohli niečo dať. Sú aj takí zanietenci, ktorí nehrajú 

futbal a vedia trénovať. To je aj v iných súťa iach, aj vyšších, aj v lige.  

 

Mário Kurák 

- Ako povedal pán Jánošík, robiť futbal je ťa ké, čo sa týka trénera, treba mať 

stanovené ako sa bude robiť, keď sa robia „cesťáky“. On musí dozrieť, kto prišiel na 
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aute, či neoklamal, či išiel naozaj na aute, alebo sa zviezol s niekým a vypísal si 

„cesťák“, v tomto je dôle ité mať systém. 

Hlavný kontrolór: 

- Súhlasím s tým,  e robiť futbal je ťa ké, obdivujem ľudí, čo sa na to dajú. Veľa 

spomínaných vecí si uvedomujem, ako mesto sme viazaní pravidlami, ktoré musíme 

dodr iavať aj Najvyšší kontrolný úrad sa zameriava na dotácie v okresných mestách, 

a tie  ako u  bolo povedané, dávame na futbal veľa financií. Sumy, ktoré kluby 

dostávajú v mestách, značné časti dotácií idú na energie a nájmy, čo je podľa môjho 

prieskumu podstatná časť dotácie. 

Čo sa týka cestovného, ako chodili, kedy chodili, to tam bolo vsunuté z hľadiska 

hospodárnosti. Je to postihnuteľné, je jedno či chodili naraz, alebo po samom, problém 

je v tom, ako vyzerali cestovné príkazy,  nie je mo né, aby také cestovné príkazy boli 

akceptované. 

Pokuty: Je rozdiel, aká je pokuta. Dotácia by mala byť dodatkovým zdrojom klubu, 

nie hlavným. Klub nemusí viezť dochádzku, pokiaľ to rieši z hlavných prostriedkov, 

no problém je, keď sa to rieši z dotácie. Overoval som to aj v iných obciach a niekde 

sa cestovné hráčom neprepláca vôbec. Ale to majú stanovené v predpisoch. 

Vymáhanie sumy: Zmluva aj postup je nastavený tak,  e keď je porušená, mali by sa 

prostriedky vrátiť. Situácia je ošemetná ale klasický postup je,  e prostriedky by 

sa mali vymáhať mestom a mali by sa vrátiť. 

Bc. Ján Skýpala: 

- Pred troma rokmi bola horúca téma, keď sme odovzdali vyúčtovanie 16. 12. 2019. 

Bolo to 6 tý dňov po termíne. S mestom sme komunikovali, chodili sme, riešilo sa to. 

Odôvodnil som to aj na ekonomickom oddelení. Odovzdávali sme vyúčtovanie 

vtedajšej pani kontrolórke. Vedeli, aká bola situácia, na začiatku sme boli štyria, čo 

robili futbal, potom som ostal iba ja. Papierovo tam bol pán Bukovský, ten ostal 

štatutárom v podstate doteraz, ale pôsobil v klube v Hnúšti. Vtedy sa z toho robila 

aféra. Vykrikovali mi, ako sa mohlo stať,  e som neskoro odovzdal vyúčtovanie. 

Chybu som si priznal, ospravedlnil som sa, keď e som bol na to sám. Teraz je situácia 

taká,  e vyúčtovanie bolo neskoro podané v roku 2018 aj v prvom polroku 2019. 

Predmetom tohto zastupiteľstva nie je situácia z leta, keď sa ľudia, ktorí robili futbal, 

k 30. 6. toho roka vzdali. Avizovalo sa to u  v máji, aby aj rodičia, ktorí majú deti 

v našom klube si nemysleli,  e sa klub nestará,  e sa im nekúpia pomôcky a súpravy. 

Nie je to preto,  eby sa klub nestaral, ale preto,  e klub funguje zo súkromných 

financií. Od mesta klub nedostal dotáciu, preto e účtovníctvo, ktoré malo byť 30. 6. 

odovzdané bolo odovzdané mestu 21. 10. 2019, či e 4 mesiace po termíne. V sobotu 

26. 10. 2019 hráme posledný zápas dospelí. Dorastenci aj  iaci u  skončili. Aby si 

rodičia nemysleli,  e nechceme deťom kúpiť súpravy, ale fungujeme v provizórnych 

podmienkach so súkromných zdrojov a mo no aj kvôli týmto podmienkam sú 

výsledky také, aké sú. Aj podmienky sú aké sú, ale sna íme sa mláde i zabezpečiť 

dôstojné podmienky na reprezentáciu mesta. Mláde  je najcitlivejšia oblasť. Malý 
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zázrak je,  e sa v Poltári objavil Jozef Danko, ktorý tu pôsobí a má bohaté skúsenosti 

s trénovaním mláde e z prvej ligy. Venuje sa prípravkárom.  Rodičia registrujú zmeny 

v tréningových procesoch, chlapci sa viac tešia na tréningy. Chodí aj do škôlok. 

Po skončení s futbalom v roku 2016 som do toho nechcel znovu ísť. Boli sme 

limitovaní časovo. Potom sme s Michalom Karásekom dali dokopy „áčko“.  

Vyúčtovania – boli pochybenia. V roku 2016 som to riešil, posielali ma späť, čo sa 

týka „cesťákov“, aby to spĺňalo formu zaúčtovateľného dokladu. Veľakrát som 

sa vracal, lebo to nebolo podpísané štatutárom, a pritom bolo všetko vypísané, aj 

príjmové a výdavkové doklady. A tu podľa správy, prázdny papier, meno, kde šiel 

a nič viac. O tom,  e to niekto prevzal, musí byť podpis na cesťáku a príjmovom 

doklade.  

Správa je vypracovaná kvalitne, vzhľadom k tomu,  e vyúčtovanie bolo predlo ené 

pred dvomi dňami navrhoval by som toto prejednať aj na ďalšom zastupiteľstve.  

 

Primátorka 

- Budeme hlasovať o návrhu na uznesenie, pokiaľ nebude poslanecký návrh na 

uznesenie predlo ený písomne, nebudeme o ňom hlasovať. 

JUDr. Garajová 

- Odpoviem na dve otázky: Vrátenie dotácie – uznesenie je formulované jasne, vrátiť 

dotáciu má TJ Sklotatran Poltár občianske zdru enie, ktoré je právnická osoba. Mesto 

ako poskytovateľ dotácie mô e  iadať vrátenie dotácie od jej prijímateľa. Prijímateľ je 

občianske zdru enie, nie fyzická osoba, ktorá tam pôsobí. To je na pôvodných členoch 

a štatutárnom orgáne, či prijmú právnu a morálnu zodpovednosť alebo nie. Tak e 

prijímate musí vrátiť dotáciu aj v zmysle zmluvy, ktorú máme uzatvorenú. 

- Nehospodárne cestovanie.  

Ako konštatuje hlavný kontrolór, to  e prídu traja hráči tromi autami je nehospodárne. 

Ich súkromné plány neskorších ciest sú ich zále itosť a nemô e to byť platené 

z mestských peňazí. Pokiaľ chce prísť na zápas a potom pokračovať niekde inde, musí 

si to hráč zaplatiť sám. Preplácané boli fiktívne faktúry za ozvučenie, t. z.  iadne 

ozvučenie nebolo poskytnuté, a peniaze v zmysle listu bývalého štatutárneho orgánu 

boli pou ité na iné účely – platbu trénerovi. Pokiaľ máme do budúcna platiť trénerov, 

je to mo né, ale musí to byť oficiálne na základe zmluvy, cez účet alebo 

prostredníctvom príjmových a výdavkových dokladov. Žiadne fiktívne faktúry. Pokiaľ 

sa jedná o pokuty, ktoré platíme, treba vyvodzovať hmotnú zodpovednosť. Ale 

hmotnú zodpovednosť pre toho, kto porušil pravidlá Slovenského futbalového zväzu, 

 e nastúpi za mláde  úplne iné dieťa, čistý podvod. Len tak mô eme vyvodzovať 

zodpovednosť, ak budeme mať s trénerom zmluvu. My zmluvy nemáme, tak 

nemô eme ani vyvodzovať zodpovednosť. Financovanie futbalu zo súkromných 

zdrojov – nie je to celkom tak, ako povedal pán Skýpala. Uzatvorili sme s mestom 

dodatok o poskytovaní dotácie, kde sme sa sna ili preklenúť túto zlú finančnú 

situáciu, a tým,  e ešte nemáme ani prístup k účtu občianskeho zdru enia a teda 

nevyhnutné náklady – platby SFZ a platby pánovi Jackuliakovi za autobusovú dopravu 
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sa platia priamo z mesta, z mestských peňazí. Akonáhle sa dostávame do omeškania 

s platbou faktúr SFZ okam ite nás sankcionujú. Tomu sa sna íme zabrániť, tak e 

faktúry sú uhradené, ale o to sa potom poní i dotácia, ktorá by mohla byť do konca 

roka poskytnutá. 

 

Primátorka 

- Aj mestské zastupiteľstvo by malo mať na mysli,  e prostriedky, ktoré sa 

prerozdeľujú, sú z verejných zdrojov, pochádzajú od ľudí, a keď sú niekomu 

schválené formou dotácie, mali by byť zúčtované tak, aby to bolo v poriadku 

a transparentne. Naďalej budeme kontrolovať poskytované dotácie. Aj mesto mô e 

byť kontrolované najvyšším kontrolným úradom za poskytovanie dotácií, sú to verejné 

prostriedky, a tak sa má s nimi aj nakladať. Hovorili sme o zmluvách, ktoré má mesto 

uzatvárať s jednotlivými subjektami, či sa jedná o futbal, volejbal alebo je to 

ktokoľvek iný subjekt, ktorý vyu íva na svoju činnosť mestské priestory. Tieto 

zmluvy mestská samospráva v roku 2020 pripraví. Treba si uvedomiť,  e mesto hradí 

aj všetky energie z vlastných zdrojov. Prijímatelia dotácie neplatia  iaden nájom 

napríklad za prenájom telocvične. To,  e mesto v súčasnosti aktívne pristupuje 

k vyúčtovaniu dotácie je zjavné, preto e ste schvaľovali VZN o  dotáciách, t. z.,  e 

kontrola bude detailnejšia ako to bolo v predchádzajúcom období. Aktuálne je dôle ité 

túto kapitolu TJ Sklotatranu uzavrieť. Mesto musí správne postupovať. Finančné 

prostriedky, ktoré boli neoprávnene čerpané, musí  iadať späť. Nie je prípustné, aby 

niekto dal cestovný príkaz v sume 5 000 € na hráča, ktorý doklad ani nepodpíše. 

Chýbal tie  príjmový a výdavkový pokladničný doklad. Takto to pod mojím vedením 

určite fungovať nebude. Zachovanie futbalu bolo náročné rozhodnutie nielen pre mňa, 

ale aj pre kolegov, ktorí do toho intenzívne vstupovali  - JUDr. Garajová, Bc. Skýpala, 

Mgr. Pavel Jánošík a rovnako aj sponzoring od poslankýň, ktoré tu sedia. Sna íme sa 

futbal zachrániť, aby sme storočnicu oslávili dôstojne. Spomenutý tu bol Jozef Danko 

a ja som rada,  e sme sa vydali inou cestou, veľmi si prajem, aby sme vychovali 

vlastných hráčov z Poltára a okolia. Začali sme materskými školami, kde chodí pán 

Danko ako profesionálny tréner a venuje sa deťom v predškolských zariadeniach tak, 

aby škôlkari raz mohli dôstojne reprezentovať naše mesto vo futbale. Z môjho 

pohľadu futbal nie je o úplatkoch a korupcii, a preto je dôle ité aby sme to robili 

čestne a hospodárne. Verím,  e sa nám to podarí, aj preto som sa rozhodla,  e do 

konca roka oceníme najlepších športovcov nášho mesta a svoje miesto medzi nimi 

bude mať aj futbalová prípravka, teda naši najmenší, ktorí nám ukazujú,  e raz mo no 

budeme na  náš poltársky futbal hrdí a aj keď nebudeme hrať tretiu ligu, budeme to 

robiť čestne, a fair-play, tak ako sa to robiť má. 

Bc. Ján Skýpala: 

- Aký dopad by to malo na klub, dotácia na tento polrok je menšia. Ak by to bolo 

mo né a nemalo by to zásadný vplyv na klub, nedalo by sa to predsa odlo iť? 

Primátorka: 
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- My máme vyúčtovanie dotácie za rok 2018 a prvý polrok 2019, k tým je predkladaná 

správa hlavného kontrolóra. 

Bc. Ján Skýpala: 

- Mô e v takomto prípade klub poberať dotáciu na druhý polrok? 

JUDr. Garajová: 

- Kontrola je za minulé obdobie, to sa nedá ovplyvniť. Vyúčtovanie, ktoré priniesli, u  

neovplyvní závery, ktoré boli konštatované. Čo sa týka vrátenia dotácie, budeme to 

musieť postupne zvládnuť, na základe nejakého splátkového kalendára. 

Mgr. Pavel Jánošík  

- To, čo sa má vymáhať od občianskeho zdru enia 13 185 €, sú tam ešte neuhradené 

faktúry za prepravu pánovi Jackuliakovi v sume 4 900 €, uhradených mu bolo cca 

2000 €. Dôle ité je pre nás, aby klub dohral, aby bol zúčtovateľný. Na jednej strane 

zoberieme, na druhej strane musíme dofinancovať faktúry a poplatky. Ako budeme 

postupovať? 

Hlavný kontrolór: 

- Uhradilo by sa to z dotácie z 2019. 

Mgr. Pavel Jánošík: 

- Keby bol zostatok z roku 2018, tak zoberieme stade. Chcem vedieť, ako to chceme 

dosiahnuť, odkiaľ vezmeme peniaze, ako sa vráti dotácia? Ako to budeme riešiť? 

Hlavný kontrolór: 

- Riešil som to s kolegami, nikto sa zatiaľ s takou situáciou nestretol. 

Bc. Ján Skýpala: 

- Od koho sa to bude vymáhať? Jasné,  e od TJ Sklotatran Poltár a pravdepodobne je 

tam štatutár, ale nevieme ako sa to bude riešiť. Ak je mo nosť, presunul by som to na 

ďalšie zastupiteľstvo. Na zväze máme 2 000 € za hosťovanie, ale musíme zväzu 

vystaviť faktúru. Je tam faktúra pána Jackuliaka. Je nejaký právny predpis, kde je 

určené, od koho v takomto prípade vymáhať neoprávnene pou itú dotáciu? 

Mgr. Pavel Jánošík 

- Neuhradená doprava za prvý polrok. Pán Jackuliak nám vystavil faktúru, stoja mu tu 

peniaze, ktoré nemá uhradené. Faktúry majú splatnosť 8 dní. To by malo byť 

prvoradé. Kto bol štatutár? Kto narábal s peniazmi? Oficiálne pán, ktorý to robil, 

nebol v klube nič. Nikým nebol zvolený, čo by kluby mali robiť a zápisnicu posielať 

na ministerstvo vnútra, na kraj a uvedie sa tam kto je prezident klubu, štatutár, 

mana ér. Na základe zápisnice sa robia zmeny. Toto bolo spravené potichu, všetci 
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s tým súhlasili. Je pravda,  e pán Bukovský mal pred tromi rokmi riadne ukončiť 

činnosť, keď odchádzal do Hnúšte. Aj štatutár mal dať pozor ako sa dotácia zúčtuje. 

Tento druhý polrok sú faktúry u  uhrádzané včas. 

JUDr. Garajová: 

- Riešime právnu aj morálnu otázku, či sa majú mestu vrátiť peniaze z dotácie, ktoré 

boli strovené neoprávnene. Názory sú rôzne. Vykonateľnosť uznesenia – v roku 2020 

nemô eme poskytnúť futbalovému klubu dotáciu a hneď stiahnuť 13 185 €, tým by 

sme klub zničili, a to nikto nechce. Mesto uzavrie s občianskym zdru ením dohodu 

o splátkovom kalendári, kde  sa bude vracať po takých splátkach, aby to nebolo 

likvidačné, ale zároveň mesto bude mať istotu,  e peniaze sa občanom vrátia. 

Ján Kromholc: 

- Bude mať odsúhlasenie tejto sumy priamy vplyv na to,  e mesto nedostane dotáciu? 

Tak e suma sa bude vymáhať, klub dostane dotáciu a určí sa splátkový kalendár?  

JUDr. Garajová 

- Áno 

Správu hlavného kontrolóra berie mestské zastupiteľstvo na vedomie. 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 13   Proti: -   Zdr ali sa: -   Neprítomní: - 

 
 

vymáhanie sumy 13 185,21 eur ako nepreukázateľne vyúčtovanú sumu dotácie za rok 2018 

od TJ Sklotatran Poltár. 

Kto je za daný návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 8   Proti: 0  Zdr ali sa: 5   Neprítomní: - 

      Boris Dreisig 

      Pavel Gavalec 

      Ing. Miroslav Macove 

      Zdenko Račko 

      Ing. Peter Žilák 
 

Nasleduje ďalší bod programu. 

 

6. Odpis pohľadávok za prenájom nebytových priestorov  

 

Primátorka: Jedná sa o pohľadávky, ktoré sú nevymo iteľné a ich vymáhanie by bolo 

neefektívne.  

Spoločnosť Orange Group s. r. o. suma 10.143,42 € pozostáva z nedoplatku na nájomnom za 

obdobie 04/2015 – 07/2015, 10/2015 – 12/2015 a január 2016, a vyúčtované faktúry číslo 15 



27 
 

a 24 z roku 2015. Okresný súd v Banskej Bystrici svojím uznesením, ktoré nadobudlo 

právoplatnosť dňa 20. 02. 2018, zrušil obchodnú spoločnosť bez likvidácie. 

Pohľadávky spoločnosti NEO s. r. o. vznikli nedoplatkom za slu by za prenájom nebytových 

priestorov v roku 2014. Faktúra 44/2015. Spoločnosť sa u  na svojej pôvodnej adrese 

nenachádza a adresát je neznámy. 

UZNESENIE č. 177/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

odpis nevymo iteľných pohľadávok za prenájom nebytových priestorov nasledovne: 

1.  ORANGE GROUP  s. r. o.                 10.143,42 €          

2.  NEO Slovakia  s. r. o.                             202,94 €     

Keď e sa do diskusie nikto neprihlásil, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

Hlasovanie: 

Kto je za uvedený návrh?  

Za: 12   Proti: -   Zdr ali sa: -     Neprítomný: 1 

 Mário Kurák 

Prechádzame k bodu číslo 7. 

7. Návrh na doplnenie nových členov ZPOZ-u  

 

V predkladaných materiáloch navrhujeme prijatie troch nových členov a to slečny Diany 

Balogovej, pána Jozefa Kuvika a pani doktorky Viery Račkovej. Budeme hlasovať za 

ka dého člena zvlášť alebo odhlasujem prijatie všetkých troch členov naraz? 

 

Poslanci odsúhlasili jedno hlasovanie za uznesenie, ktoré predniesol predseda návrhovej 

komisie. 

  

UZNESENIE č. 178/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

prijatie nových členov Zboru pre občianske zále itosti pri MsZ v Poltári – Dianu Balogovú – 

spev, recitácia, smútočný rečník, Jozefa Kuvika – hudba, spev, smútočný rečník a 

MUDr. Vieru Račkovú – recitácia, smútočný rečník na občianskych obradoch a na 

občianskych pohreboch. 

Hlasovanie: 

Za: 10   Proti: -   Zdr ali sa: -    Neprítomní: 3 

 Mário Kurák 

 Boris Dreisig 

 JUDr. Garajová 
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Z hlasovania MsZ sa ospravedlnili dvaja poslanci, Boris Dreisig a Mário Kurák. Pokračujeme 

ďalším bodom programu. Bod číslo 8. 

 

8. Návrh na udelenie Ceny mesta Poltár  

 

Jedná sa o návrh primátorky mesta Poltár na udelenie ceny mesta Poltár pre Ženský spevácky 

zbor Letokruhy pri príle itosti 30. výročia ich vzniku. Zbor oslávi v novembri 30. výročie 

a pri tejto príle itosti buď na zasadnutí mestského zastupiteľstva alebo na ich koncerte 

v novembri by im mohla byť cena mesta udelená zato,  e 30 rokov sa stretávajú, spievajú 

interpretujú piesne a reprezentujú naše mesto.  

 

UZNESENIE č. 179/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

udelenie CENY MESTA POLTÁR Ženskému speváckemu zboru LETOKRUHY pri 

príle itosti 30. výročia zalo enia speváckeho zboru za vynikajúce interpretačné výkony 

v oblasti zborového spevu a reprezentáciu mesta Poltár. 

Hlasovanie: 

Za:11   Proti: -   Zdr ali sa: -    Neprítomní: 2 

 Mário Kurák 

 Boris Dreisig 

 

Pokračujeme ďalším bodom zasadnutia mestského zastupiteľstva  

 

Bod číslo 9. Prenájom priestorov pre verejnoprospešnú činnosť 

 

Primátorka: Občianske zdru enie Kormidlo v zastúpení Mgr. Zuzanou Ryškovou písomne 

po iadalo Mestské zastupiteľstvo v Poltári o prenájom nebytových priestorov za účelom 

zriadenia materského centra a skladu solidarity. Záujem má o priestory na Ulici Dru by, je to 

bývalé fitnes. V súčasnosti zelená budova, ktorá je v súčasnosti v nevyhovujúcom technickom 

stave a mesto ju plánuje do budúcna rekonštruovať, a preto podalo projekt na Centrum 

regionálnych tradícií a detskej herne. Občianske zdru enie Ďalej prejavilo záujem aj 

o priestory na Ulici dru by v dome slu ieb, ktoré má v prenájme súkromná spoločnosť Flower 

Expres. Nájom uvedených priestorov v súčasnej dobe stále trvá. Priestory, ktoré máme 

momentálne voľné sa nachádzajú na mestskej tr nici a tieto sme navrhli aj v rámci uznesenia 

mestskému zastupiteľstvu. Dnes sme dostali mailovú komunikáciu od Mgr. Ryškovej,  e tieto 

priestory sú pre ňu a prácu, ktorú chce realizovať,  nevhodné a naďalej má záujem o priestory 

na Ulici Dru by v Dome slu ieb. Pani Mgr. Je aj členkou sociálnej komisie, plány ktoré má sú 

sociálneho charakteru, verejnoprospešná činnosť. Jej po iadavku by aj tak neskôr muselo 

riešiť mestské zastupiteľstvo, preto e v prípade prenájmu týchto priestorov chce osobitný 

zreteľ, t. z. aby platila iba nejakú symbolickú sumu za u ívanie konkrétnych priestorov. 

 

UZNESENIE č. 180/2019 

MESTSKÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 

 iadateľke p. Zuzane Ryškovej odporúča  vybrať si z ponuky mestských priestorov, ktoré sa 

nachádzajú na mestskej tr nici. 
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DISKUSIA: 

Bc. Martina Tóčiková: 

- Nechcela pani Ryšková priestory pri komunitnom centre? 

Primátorka: 

- Áno, píše to pani Ryšková v mailoch, ale projekt komunitného centra pokračuje 

a komunitné centrum je momentálne vyťa ené tak,  e tam priestory nie sú. Potrebuje 

kanceláriu, kde sa plánuje venovať matkám s deťmi, a tie  vyčleniť priestory na sklad 

solidarity. 

Bc. Martina Tóčiková: 

- Nevedia jej jednu miestnosť uvoľniť? 

Primátorka: 

- Je to občianske zdru enie tam by musel byť tie  nejaký nájom a miestnosti na bývalej 

polícii zatiaľ neboli určené na prenájom. 

Bc. Ján Skýpala: 

- A priestory vo fotoslu be? 

Primátorka: 

- Má záujem o priestory v dome slu ieb, ktoré sú v súčasnosti v prenájme. 

Bc. Ján Skýpala: 

- Je pravdepodobné,  e sa podnikateľ bude z priestorov sťahovať, ale je nevyhnutné, 

aby mala na tieto slu by najlukratívnejšiu časť budovy domu slu ieb? Dom slu ieb je 

problém obsadiť, ale toto sú priestory, ktoré obsadíme najjednoduchšie. Na jej činnosť 

by stačila iná časť budovy. 

Bc. Martina Tóčiková: 

- Dve miestnosti sú tam CO sklad. 

Bc. Ján Skýpala: 

- Vo fotoslu be bývajú voľby. 

Primátorka: 

- V súčasnosti je fotoslu ba prázdna a bývajú tam voľby pre volebný okrsok č. 1. 

Bc. Ján Skýpala: 

- A nájsť na voľby iné priestory? 
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Primátorka: 

- Mohli by sme ich presunúť do kni nice. 

Bc. Martina Tóčiková 

- Dal sa návrh na rekonštrukciu domu slu ieb na budúci rok do kapitálových výdavkov.  

Bc. Ján Skýpala 

- Mohli by sme prijať uznesenie, v ktorom by sme funkciu rozhodovať, delegovali na 

pani primátorku, aby sme to nemuseli riešiť na ďalšom zastupiteľstve? 

Primátorka: 

- Mgr. Ryšková nemá o iné priestory záujem, ona chce dom slu ieb. Je pripravená 

rokovať s mestom o priestoroch po bývalom kvetinárstve. 

Bc. Ján Skýpala: 

- My jej vyjdeme v ústrety, nájom s osobitným zreteľom, tak očakávame ústretový krok 

aj z jej strany,  e také priestory, ktoré vieme speňa iť, sú problém. O priestory sú u  

záujemcovia, ktorí budú platiť plnú výšku. 

Bc. Martina Tóčiková: 

- Nemusí mať priestory v celosti, kanceláriu inde a sklad o dve miestnosti ďalej. 

Bc. Ján Skýpala 

- Toto dnes asi nevyriešime, priestory, ktoré chce, sú obsadené, ktoré máme, nechce. 

Keď sa priestory uvoľnia, musíme hlasovať, nemô e o tomto rozhodnúť primátorka. 

Kto bude hradiť energie? 

Hlasovanie: 

Za: 8   Proti: 0  Zdr ali sa: 2   Neprítomní: 3 

      Bc. Ján Skýpala  Mário Kurák 

      Ing. Peter Žilák  Boris Dreisig 

          Zdenko Račko 

Prechádzame k ďalšiemu bodu programu. 

 

Bod č. 10  Spolufinancovanie projektu  

 

Primátorka: Mestská samospráva  na základe výzvy Operačného programu Ľudské zdroje  

po iadala o nenávratný finančný príspevok na realizáciu projektu Pešia zóna v meste Poltár, t. 

j. rozšírenie a vynovenie komunikácie pre peších. Ide o technickú vybavenosť v meste 

s prítomnosťou MRK, konkrétne ide o spojenie, rozšírenie a skvalitnenie zóny z Námestia 

osloboditeľov cez sklárske sídlisko popri materskej škole a poliklinike ku sklárňam na Ulici 

13. januára. Plánujeme tak vytvoriť komfortnejšie prostredie pre peších a cyklistov, rozšíriť 

oddychové zóny, doplniť zeleň a rozšíriť aj mestský mobiliár. Samotná navrhovaná 

promenáda je dostatočne veľkorysá svojou šírkou a ponúka priestor nielen pre chodcov, ale aj 
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pre cyklistov. Táto promenáda je navrhovaná v modrej farbe. Od tmavomodrej do svetlo 

sivej, tým odkazuje na tradíciu sklárstva v našom meste s cieľom zvýšiť povedomie občanov 

a ich identifikáciou s našim územím. Tam, kde sa úseky promenády kri ujú s komunikáciou, 

je navrhnuté zvýšenie komunikácie nad úroveň pešieho ťahu v snahe zabezpečiť plynulý 

priechod peších a ochranu chodcov. Táto pešia zóna bude doplnená bezbariérovými prvkami 

– vodiacimi líniami pre zrakovo postihnutých. 

Celkové oprávnené náklady projektu, tak ako je uvádzané v samotnom materiáli sú viac ako 

455 000 € s tým,  e spoluúčasť mesta by bola 5%.  

Uznesenie MsZ musí byť súčasťou k predkladanej  iadosti. 

 

UZNESENIE č. 181/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

-  predlo enie ŽoNFP s názvom projektu: Pešia zóna - Poltár  v rámci výzvy s kódom: 

OPKZP-PO6-SC611-2019-1 

 

- výšku 5% spolufinancovania projektu zo strany  iadateľa  v sume 22 770,89 EUR  

z celkových oprávnených výdavkov projektu. 

 

Keď e sa do diskusie nikto neprihlásil, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

Kto je za uvedený návrh? 

Hlasovanie: 

Za: 10   Proti: -   Zdr ali sa: -   Neprítomní: 3 

Mário Kurák 

          Boris Dreisig 

          Zdenko Račko 

 

Z rokovania MsZ sa ospravedlnili dvaja páni poslanci – p. Pavel Gavalec a p. Zdenko Račko. 

 

Prechádzame k ďalšiemu bodu rokovania.  

 

11. Schválenie uznesení komisií  

 

V rámci tohto bodu hlasujeme o uzneseniach komisií. Svoje uznesenia nám dali tri komisie: 

- Komisia pre zdravie a sociálnu starostlivosť 

- Kultúrna komisia 

- Školská komisia 

Ide o odsúhlasenie finančných prostriedkov na základe ich uznesení. 

 

UZNESENIE č. 182/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

finančný príspevok vo výške 225 € Slovenskej rade rodičovských zdru ení, Široká 1920/2, 

058 01 Poprad, na účasť 4  iačok Základnej umeleckej školy Poltár pod vedením riaditeľky 

Mgr. Slebodníkovej na projekte Európsky deň rodičov a škôl na európskom stupni v meste 

Krakov v Poľskej republike v dňoch 28. 10. 2019 a 29. 10. 2019 s názvom „Dni umenia 

dvoch národov“.  
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Hlasovanie: 

Za: 9   Proti: -   Zdr ali sa: -   Neprítomní: 4 

Boris Dreisig 

Pavel Gavalec 

Mário Kurák 

          Zdenko Račko 

 

 

 

UZNESENIE č. 183/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

príspevok  40,00 eur pre MŠ Kanadská, 40,00 eur pre MŠ Sklárska na prípravu darčekov pre 

seniorov v rámci programu mesiaca úcty k starším v zmysle uznesenia č. 4/2019 Komisie pre 

zdravie a sociálnu starostlivosť pri MsZ v Poltári zo dňa 7.10.2019 

Hlasovanie: 

Za: 9   Proti: -   Zdr ali sa: -   Neprítomní: 4 

Boris Dreisig 

Pavel Gavalec 

Mário Kurák 

          Zdenko Račko 

 

 

UZNESENIE č. 184/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

schváliť príspevok 500,00 eur na kultúrno-spoločenské podujatie „Zrkadlo času“, konané dňa 

26.10.2019 v kinosále KD v Poltári na základe uznesenia č. 5/2019 Komisie pre zdravie 

a sociálnu starostlivosť pri MsZ v Poltári zo dňa 7.10.2019. 

Hlasovanie: 

Za: 9   Proti: -   Zdr ali sa: -   Neprítomní: 4 

Boris Dreisig 

Pavel Gavalec 

Mário Kurák 

          Zdenko Račko 

 

UZNESENIE č. 185/2019 

MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

sumu 200 € na organizačné a materiálne zabezpečenie slávnostného otvorenia výstavy 

a vyhodnotenia súťa e Kosturov výtvarný Poltár v zmysle uznesenia č. 10/2019 Komisie pre 

školstvo zo dňa 14.10.2019. Súťa  je určená  iakom predškolského a školského veku. 

Výstava prác sa uskutoční 2. – 10. decembra 2019 v priestoroch KD v Poltári. 

Hlasovanie: 

Za: 9   Proti: -   Zdr ali sa: -   Neprítomní: 4 

Boris Dreisig 

Pavel Gavalec 



33 
 

Mário Kurák 

          Zdenko Račko 

 

12. Interpelácie poslancov 

 

Poslanci Mestského zastupiteľstva v Poltári nepredlo ili  iadne interpelácie.  

 

13. Diskusia 

 

Ing. Žilák: 

- Upozorňujem na prepadnutý chodník na Ulici  elezničnej, pri rozvodni, prepadnuté sú 

dla obné kocky. 

 

Primátorka: 

- Opravy chodníkov postupne realizujeme na základe podkladu zamestnancov 

stavebného oddelenia ich realizuje mestský podnik slu ieb.  

 

Bc. Ján Skýpala: 

- V budúcnosti budeme musieť myslieť na opravy chodníka na Ulici  elezničnej, úplne 

sa tam rozpadávajú obrubníky. Spôsobuje to aj solenie ciest pri zimnej údr be 

a samozrejme poveternostné podmienky. 

 

Mgr. Pavel Jánošík: 

- Ľudia sa pýtajú za súčasné rozkopávky v meste, chcú vedieť či si to firma dá do 

pôvodného stavu, aby to bolo v poriadku. 

- Parkoviská: V meste potrebujeme viac parkovacích miest, musíme sa zamyslieť 

a diskutovať, kde ich nájdeme. Zelené plochy budú chýbať, a preto treba zohľadniť, 

kde sa budú parkoviská robiť. Museli by sme nájsť plochy bez in inierskych sietí 

a zva ovať budovanie ďalších parkovacích miest. 

- Na trávnikoch sú vyjazdené koľaje. Bolo by na tieto miesta naviezť zeminu a suť 

a vysypať, kým neprší. 

- Nesmieme zabudnúť na faktúry pána Jackuliaka, nájsť financovanie v rozpočte. 

 

Primátorka: 

- Pracovníčky stavebného oddelenia, obišli Poltár a spísali chodníky v zlom technickom 

stave. Mestský podnik slu ieb v rámci mo ností realizuje rekonštrukciu chodníkov. 

Chodník na Železničnej ulici bude musieť pravdepodobne prejsť kompletnou 

rekonštrukciou. Malé opravy sa realizujú priebe ne. 

- Parkoviská: v tomto roku bolo vybudované parkovisko oproti polikliniky v spolupráci 

s mestským podnikom slu ieb. Vieme,  e je nedostatok parkovacích miest, realizuje sa 

výstavba parkoviska oproti blokom A, B, C, D. Čoraz častejšie sa na nás ľudia 

obracajú z otázkou mo nosti platených parkovacích miest v meste. Na to bude treba 

spracovať a predlo iť VZN. Suma za tieto parkovacie miesta bude stanovená po 

vzájomnej diskusii.  

 

Ing. Peter Žilák: 
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- Napadlo ma, v nadväznosti na pána Jánošíka, 4 butiky vedľa Kojnokovcov na 

Želeničnej. Je tam riadna cesta, ale rozjazdia to dodávatelia, ktorí vozia chleba. Stoja 

meter na tráve. V zime je to katastrofa. Ten pozemok patrí mestu. Mo no by tam 

pomohla nejaká zábrana, keď je mokro blato je všade. 

 

Primátorka: 

- Mô eme to zaviezť, len či sa to nebude opakovať. 

 

Ing. Žilák: 

- Keď sa to aj zavezie, to sa vdupe dovnútra znova naspäť. Aj vyvýšený obrubník by to 

mohol vyriešiť. 

 

Ján Kromholc: 

- Je u  k dispozícii plošina. Na Slanej Lehote nesvietia minimálne dve lampy. 

 

Primátorka: 

- Aktuálne máme plošinu v oprave. 

 

Natália Teichnerová: 

- Ešte nie je k dispozícii, koncom tý dňa by mala byť. 

 

Bc. Ján Skýpala: 

- Parkoviská – spoplatnenie parkovacích miest. Vyznelo to tak,  e chceme spoplatniť 

celý Poltár. 

 

Primátorka: 

- Je to citlivá téma, o ktorej je potrebné diskutovať a riešiť túto situáciu. 

 

Bc. Ján Skýpala: 

- Spočítajú sa parkovacie miesta, vyčlení sa určité % na rezidenčné miesta, ktoré si 

človek zaplatí. 3 % bude na ŠPZ a týmto opatrením si mô eme zarobiť nejaké peniaze 

na vytvorenie ďalších parkovacích miest, aby sme nešli v dy z rozpočtu, ale aby si to 

parkovanie na seba zarobilo. 

 

Mgr. Pavel Jánošík: 

- Dalo by sa zistiť, koľko v rámci mesta parkuje áut a koľko by bolo potrebných 

parkovacích miest? Dalo by sa to zistiť cez políciu? 

 

Bc. Ján Skýpala: 

-  Dá sa to všetko zistiť. V evidencii v Poltári fungujú autá na operatívny leasing, ktoré 

sú napríklad v Bratislave. 

 

Primátorka: 

- K čomu by to pomohlo? 

 

Bc. Ján Skýpala: 

- Treba dať  iadosť o rezidenčné miesta a uvidíme, aký by bol o tieto miesta záujem. 
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Občan prejavil záujem o vystúpenie v diskusii. Primátorka dala hlasovať, či po diskusii 

poslancov, mô e v rámci bodu diskusia vystúpiť občan pán Ján Štefančík. 

 

Kto je za to aby do diskusie vystúpil občan? 

Hlasovanie: 

Za: 9   Proti: -   Zdr ali sa: -   Neprítomní: 4 

Boris Dreisig 

Pavel Gavalec 

Mário Kurák 

          Zdenko Račko 

 

Ján Štefančík: 

- Keď sa urobila cesta poza blok E, vytvoril sa tam priestor na parkovanie, ľudia 

parkujú šikmo a kadejako. Bolo by zvá iť kolmé parkovanie za týmto blokom. 

- Pešia zóna:  je u  vypracovaný projekt, ako má pešia zóna vypadať? 

 

Primátorka: 

- Samozrejme, štúdia a projekt je vypracované. Ak bude mať niekto záujem, je 

k dispozícii k nahliadnutiu na stavebnom oddelení. 

 

Ján Štefančík: 

- padne pešej zóne za obeť veľa stromov? Ako to bude vyzerať popred polikliniku, keď 

tam je úzka cesta pre motorové vozidlá. Kde tam bude chodník pre peších 

a cyklotrasa? 

 

Prednosta: 

- Šírka pešej zóny je cca 6 m, niekde a  15 m šírky. Celou pešou zónou sú lavičky 

a stromy. Popred polikliniku sa kopíruje existujúci chodník, ktorý je 1,5 m široký. 

Z výkresov je to jasné. Zasiahne to aj komunikácie, budú budované vyvýšené 

prechody pre chodcov. Projekt je v štádiu rozpracovanej štúdie. 
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Mgr. Martina Brisudová         Ing. Martin Šikula 

primátorka       prednosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bc. Ján Skýpala      Mário Kurák 

   I. overovateľ      II. overovateľ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


